
Obec Pustá Kamenice 
Z á p i s   č. 5 

z jednání zastupitelstva obce konaného dne 

2. 7. 2025 v 18.00 hodin 

v zasedací místnosti obecního úřadu 

 

Přítomni: Jaroslav Sklenář, DiS., Ing. Alena Černá, Ladislav Kyncl,     

                  Ing. Jiří Zahálka, Jan Brokl, Hana Kašparová, Josef Uchytil. 

Omluveni: 0 

Občané: 0 

 

Program: 

1. Zahájení. 

2. Plnění rozpočtu k 30.6.2025. 

3. Projednání Smlouvy o poskytnutí dotace z programu Živý venkov 

2025+ mezi poskytovatelem – Pardubickým krajem a příjemcem – 

obcí Pustá Kamenice na neinvestiční projekt: „Oprava 

bezpečnostního odtoku pustokamenického rybníku“. 

4. Různé, diskuze, závěr. 

  

     Jednání zastupitelstva obce zahájil v 18.05 hodin starosta obce pan Jaroslav 

Sklenář, DiS. a konstatoval, že je přítomno 7 členů zastupitelstva a toto je 

schopné usnášení. Přednesl program dnešního zasedání, který byl uveden na 

pozvánkách. Program schůze doplnil o: 

- bod č. 4 - Rozpočtové opatření č. 4. 

- bod č. 5 – Projednání zvýhodněné cenové nabídky programového 

vybavení CODEXIS s AI pro obce a školy včetně návrhu Servisní smlouvy 

programového vybavení CODEXIS. 

- bod. č. 6 – Projednání cenové nabídky na pořízení kovového kontejneru 

popelnicového typu od firmy Elkoplast. 

Zápisem schůze pověřil paní Hanu Kašparovou – zastupitelku obce. Pro ověření 

zápisu navrhl zastupitele pana Jana Brokla a pana Josefa Uchytila.   Navržení 

ověřovatelé byli schváleni – 7 hlasy pro. Nikdo z členů zastupitelstva neměl 

doplňující ani pozměňující návrh a program dnešního jednání zastupitelé 

schválili - 7 hlasy pro. 



K bodu 1) programu:  

Jednání zastupitelstva obce bylo zahájeno starostou obce panem Jaroslavem 

Sklenářem, DiS. 

K bodu 2) programu: 

Zastupitelé obce projednali a schválili plnění rozpočtu k 30.6.2025. 

K bodu 3) programu: 

Zastupitelé obce projednali a schválili Smlouvu o poskytnutí dotace z programu 

Živý venkov 2025+ mezi poskytovatelem - Pardubickým krajem a příjemcem - 

obcí Pustá Kamenice na neinvestiční projekt: „Oprava bezpečnostního odtoku 

pustokamenického rybníku“. 

 

K bodu 4) programu: 

Zastupitelé obce projednali a schválili Rozpočtové opatření č. 4. 

K bodu 5) programu: 

Zastupitelé obce projednali a schválili zvýhodněnou cenovou nabídku systému 

CODEXIS s AI pro obce a školy včetně návrhu Servisní smlouvy programového 

vybavení CODEXIS a pověřili starostu obce k podpisu této smlouvy. 

K bodu 6) programu: 

Zastupitelé obce projednali a schválili cenovou nabídku na pořízení kovového 

kontejneru popelnicového typu od firmy Elkoplast. 

K bodu 7) programu: 

Různé, diskuse, závěr: 

- informace starosty o probíhající anketě Strom roku 2025 a přípravách ze 

strany obce k nadcházejícímu hlasování 

 

 

Zapsala: Hana Kašparová 

Ověřovatelé: Jan Brokl 

                      Josef Uchytil                                                               

                                                                                   Pustá Kamenice 2.7.2025 

  


